
Årsmötesprotokoll 2018  

Kungsbacka Gemensamma Fotbollssällskap KGFS 
 

Tid: söndag 15 april kl. 17.00 

Plats: Onsala BK´s klubblokal 

 

Närvarande: Lars Juviken Kullavik IF, Jimmie Olsson, Åsa IF, Anders Sundqvist 

Annebergs IF, Göran Bengtsson Kungsbacka IF, Kenneth Carlsson Kungsbacka IF 

Christel Brorsson Hallands FF, Stefan Friberg Kungsbacka DFF, Håkan Ågren 

Lerkils IF, Sebastian Arby Lerkils IF, Johnny Sporrong Särö IK, Johan Gometz 

Onsala BK, Lena Börjesson Frillesås FF, Anna-Karin Gustafsson Frillesås FF, 

Axel Frison Tölö IF, Lena Fryckberg Tölö IF, Niklas Nedrén IFK Fjärås samt  

Lennart Skarlöv IFK Fjärås. 

Inte närvarande: Löftadalens IF. 

 

1.   Lars Juviken hälsade välkommen och öppnade mötet. Mötesdeltagarna 
gjorde en kort presentation av sig själva samt klubben de representerade. 
 
2.  Röstlängden godkändes. 
 
3.  Lars Juviken valdes till mötesordförande och Lennart Skarlöv till sekreterare  
 
4.  Håkan Ågren och Johnny Sporrong valdes till justerare. 
 
5.  Mötets ansågs behörigt utlyst. 
 
6.  Föredragningslistan godkändes. 
 
7.  Christel Brorsson, ny ordförande i HFF presenterade sig själv samt 
redogjorde för HFF:s verksamhet.  
Bl.a önskar HFF få input till politikerna från klubbarna för att kunna påverka i 
olika frågeställningar då det är valår.  
En av HFF:s uppgifter är att verka för att inkludera, inte exkludera ungdomar. 
HFF kommer också att arbeta mer med frågor kring Futsal beroende på 
intresse. 
Vidare så informerades det också om att det blir nya spelformer under 2019 för 
äldre ungdomar. 



 
 
8.  Lars Juviken presenterade styrelsens verksamhetsberättelse och  
Håkan Ågren presenterade balans- och resultaträkningen. 
          
9.  Göran Bengtsson redovisade revisorernas berättelse. 
 
10.  Styrelsen beviljades ansvarsfrihet för det gångna verksamhetsåret. 
 
11. Lars Juviken presenterade verksamhetsplanen för 2018.  
Några synpunkter/omformuleringar påpekades av Stefan Friberg som mötet 
samtyckte till, Lars Juviken kommer att åtgärda dessa och som därmed 
fastställdes.           
 

12. Lars Juviken presenterade budgeten för 2018, som fastställdes. 
 
13. Beslutades att medlemsavgiften för 2018, förblir oförändrad 1000 kr. 
 
14. Fanns inga inkomna motioner att behandla. 
 
15. Lars Juviken och Johan Gometz lämnade information från styrelsen.                                                                                 
Det är ett stort problem med att det finns för få förbundsdomare i Halland. 
Detta medför stora kostnader för klubbarna. Dock finns det över 220 
föreningsdomare. 

Ett problem för dubbelidrottande ungdomar är att man tvingas välja då 
idrotterna säsongsmässigt går in i varandra. Nu har KGFS ingått 
överenskommelse med Hanhals och Aranäs samt Onsala och Varla 
innebandyklubbar som gör det möjligt att undvika den typ av problem.  

Kungsbackaleken kommer att arrangeras av några klubbar på respektive 
hemmaplan under året. Klubbarna är Tölö IF, Kungsbacka IF, Kullavik IF,  
Onsala BK. 
Lerkils IF/Kungsbacka DFF har ett delat tillfälle i samband med Tjejfotbollens 
dag då KDFF tar hand om flickorna samt att Lerkils IF tar han om pojkarna.  
 

16. Beslutades att styrelsen på samma sätt som föregående verksamhetsår 

skall bestå av fem ledamöter inklusive ordförande samt två suppleanter.  

 

  



17. Val av styrelseledamöter: 

a/ omval av ordförande Lars Juviken Kullavik IF, för en tid av ett år. 

b/ omval av ledamöterna Håkan Ågren Lerkils IF samt Göran Bengtsson 

Kungsbacka IF, för en tid av två år. 

Johan Gometz Onsala BK samt Ronny Norberg Tölö IF har ett år kvar på sina 

mandat.  

c/ nyval av suppleanten André Randéus Särö IK samt omval av suppleanten 

Gunilla Gustafsson Kungsbacka DFF, för en tid av ett år. 

Val av revisorer: 

d/ omval av revisor Mikael Norberg Kungsbacka IF och omval av 

revisorssuppleant Ingemar Östberg Kungsbacka IF, för en tid av ett år. 

Val av ledamöter i valberedningen: 

e/  nyval av Ann-Karin Gustavsson Frillesås FF samt P-A Ekblad Annebergs IF, för 

en tid av ett år. 

 

18. Beslutades att ett årsarvode om 1000 kr utgår till ordinarie 

styrelseledamöter. Till suppleanter utgår ett arvode på 200 kr per 

närvarotillfälle vid styrelsemöte. 

 

19. Övriga frågor: 

 a/ Etiska regler vid byte av klubb inom KGFS. Ett dokument som beskriver 

tillvägagångssättet upprättades av KGFS för några år sedan. Hur detta efterföljs 

kommer att diskuteras vid en ordförandeträff senare under verksamhetsåret. 

b/ Det behövs ett samarbetsmöte mellan klubbarna för att diskutera hur man 

tar hand om nyanlända ensamkommande flyktingbarn. KGFS styrelse planerar 

detta möte. 

 

  



20. Lars Juviken tackade Onsala BK för att vi fick vara i de nya fina 

klubblokalerna samt kaffet, bra och givande diskussioner och avslutade mötet. 

 

Lennart Skarlöv   Lars Juviken 

mötessekreterare   mötesordförande 

 

Justeras: 

 

Johnny Sporrong   Håkan Ågren 


